
 

 

Αθήνα, 22 Ιανουαρίου 2024  

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού  

 

Θέμα: «Γιατί καθυστερεί η χρηματοδότηση του έργου της κατασκευής του γηπέδου ρίψεων στην Νέα 

Ηράκλεια Χαλκιδικής»  

 

Η δημιουργία γηπέδου ρίψεων στη Νέα Ηράκλεια της Χαλκιδικής αποτελεί ένα οραματικό έργο για ολόκληρη 

την Νέα Προποντίδα, με δεδομένο ότι η περιοχή είναι “κοιτίδα” πρωταθλητών στα συγκεκριμένα αγωνίσματα. 

Μετά από αλλεπάλληλες επιτυχίες πανευρωπαϊκού και παγκοσμίου επιπέδου αθλητών της περιοχής, η Γενική 

Γραμματεία Αθλητισμού σύναψε το 2021 προγραμματική σύμβαση με τον Δήμο Νέας Προποντίδας για την 

χρηματοδότηση της ανακατασκευής του γηπέδου της Νέας Ηράκλειας, ώστε να προσαρμοστεί στις ανάγκες 

των αθλημάτων των ρίψεων. Στη συνέχει υπεγράφη κι η ανάθεση του έργου. Όμως, σήμερα, τα έργα δεν έχουν 

προχωρήσει εξαιτίας των καθυστερήσεων στην χρηματοδότηση του έργου, από την Γενική Γραμματεία 

Αθλητισμού, με αποτέλεσμα παγκόσμιοι πρωταθλητές να αναγκάζονται να προπονούνται στη Θεσσαλονίκη, 

με ότι αυτό συνεπάγεται για τις προσπάθειές τους.  

 

Επειδή είναι απαράδεκτο η κυβέρνηση να σπεύδει να συγχαρεί τους παγκόσμιους πρωταθλητές των ρίψεων 

της Νέας Προποντίδας, αλλά να τους αφήνει χωρίς γήπεδο.  

Επειδή δεν είναι σαφές γιατί καθυστερεί η χρηματοδότηση ενός ώριμου μελετητικά έργου  

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός   

Γιατί δεν προχωρούν τα έργα για την μετατροπή του γηπέδου της Νέας Ηράκλειας σε γήπεδο ρίψεων; 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές  

Μάλαμα Κυριακή  

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 
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